
OSNOVNA ŠKOLA ODRA 

Zagreb, Đačka 5 

OIB: 13465678686 

tel: 01/ 6261-050 

e mail: ured@os-odra-zg.skole.hr  
 

KLASA: 021-02/19-01/01 

URBROJ: 251-176-20-40 

Zagreb, 30.12.2020. 

 

ZAPISNIK 

 43. sjednice Školskog odbora održane 30.12.2020.  

 

Početak sjednice: 18,00 

Prisutni članovi Školskog odbora:  Višnja Dianežević, Ivana Kujundžić, Marija Dianežević,  

Nives Gabrić, Zvonimir Bulić i Iva Petrović 

 

Odsutni članovi Školskog odbora: Antonija Hačić 

Sjednici je prisutan ravnatelj Vatroslav Gabrić i Monika Sakoman, tajnica 

 

Sjednicu otvara predsjednica Ivana Kujundžić, prof., pozdravlja prisutne, konstatira kvorum 

(prisutno 6 od ukupno 7 članova) i za raspravu predlaže dnevni red iz poziva  

 

 

DNEVNI RED : 

1. Usvajanje zapisnika 42. sjednice Školskog odbora održane 19. studenog 2020. 

2. Prijedlog Plana nabave za 2021. 

3. Donošenje Financijskog plana za 2021.-2023.  

4. Realizacija GPIPRŠ i Kurikuluma na kraju polugodišta 

5. Izvješće o provedenim mjerama sukladno Pravilniku o načinu postupanja odgojno- 

-obrazovnih radnika školskih ustanova u poduzimanju mjera zaštite prava učenika 

te prijave svakog kršenja tih prava nadležnim tijelima 

6. Pitanja i prijedlozi 

 

Predloženi dnevni red prihvaćen je jednoglasno (6 glasova „za“) te se prelazi na raspravu po 

pojedinim točkama.  

 

Ad. 1.  Usvajanje zapisnika 42. sjednice Školskog odbora održane 19. studenog 2020. 

Predsjednica Školskog odbora pita prisutne jesu li pročitali zapisnik i slažu li se s njegovim 

usvajanjem. Primjedbi nije bilo i predsjednica daje prijedlog na glasovanje.  

 

ZAKLJUČAK: Zapisnik 42. sjednice Školskog odbora održane 19. studenog 2020. 

usvojen je jednoglasno. 

 

Ad. 2.   Prijedlog Plana nabave za 2021. 

Predsjednica daje riječ tajnici. Tajnica daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda. Plan 

nabave daje se članovima na uvid.  

Zaključak: Jednoglasno se usvaja plan nabave za 2021. godinu. 
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Ad. 3.  Donošenje Financijskog plana za 2021.-2023. 

 

Predsjednica daje riječ voditeljici računovodstva.  

Predsjednica daje prijedlog na glasovanje.  

 

Zaključak: Donosi se jednoglasno Financijski plan za razdoblje 2021.-2023. godinu . 

 

Ad. 4.  Realizacija GPIPRŠ i Kurikuluma na kraju polugodišta 

 

Predsjednica daje riječ ravnatelju. Ravnatelj daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda.  

 

Zaključak: Školski odbor je upoznat s realizacijom GPIPRŠ i Kurikuluma na kraju 

polugodišta. 

 

Ad. 5. Izvješće o provedenim mjerama sukladno Pravilniku o načinu postupanja 

odgojno- -obrazovnih radnika školskih ustanova u poduzimanju mjera zaštite prava 

učenika te prijave svakog kršenja tih prava nadležnim tijelima   

 

Zaključak: Usvaja se Izvješće o provedenim mjerama sukladno Pravilniku o načinu 

postupanja odgojno- -obrazovnih radnika školskih ustanova u poduzimanju mjera 

zaštite prava učenika te prijave svakog kršenja tih prava nadležnim tijelima .  

 

Ad. 6.  Pitanja i prijedlozi  

 

Ravnatelj navodi kako je uslijed događaja koji su nas potresli pokazali kako je zajedništvo u 

najtežim trenucima neupitno i ohrabrujuće. Odlučili smo skupljati hranu, odjeću,  higijenske 

potrepštine. Ravnatelj se zahvaljuje gospodinu Buliću koji je na svojim stranicama i 

društvenim mrežama objavio da ćemo skupljati pomoć za područja stradala potresom. 

Roditelji su se odazvali u velikom broju, i donacijama i ponudom prijevoza. Gospodin Ivica 

Markulin se ponudio da odveze i time pomogne našu akciju. Želimo dovesti pomoć u 

područja koja su zbog udaljenosti dobila manje pomoći.  

Gospodin Bulić navodi kako je samo prenio roditeljima vijest učiteljice Marije Dianežević.  

DVD Odra je također prikupljao potrepštine i vozit će sve u Petrinju. 

Gospodin Bulić navodi kako su dobre novine koje su uvedene vezano za način naplate 

prehrane i dugovanja te se sad uplatnice šalju mailom. 

 Gospodin Bulić navodi kako su problem izvanškolske aktivnosti jer su sve aktivnosti izvan 

Odre. I izvanškolska aktivnost koja krene, ugasi se u nekom trenutku. Roditelji su 

nezadovoljni što nema aktivnosti u Odri, no kad i zaživi određena aktivnost, brzo se ugasi jer 

nema dovoljno zainteresiranih. Ravnatelj navodi kako jedino Plesni klub Barbara održava 

svoje aktivnosti od 2016. godine. Svakako najveći problem i za održavanje izvanškolskih 

aktivnosti je nedostatak sportske dvorane. 

 

Drugih diskusija nije bilo. 

 

Predsjednica zaključuje sjednicu u 18, 50 sati. 

Zapisnik završava na trećoj (3) stranici.  
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Zapisničar:  Predsjednica Školskog odbora: 

   

Monika Sakoman  Ivana Kujundžić, prof.  

 


